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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
 
Številka: 9000-0007/2016 
Datum: 17. 11. 2016 
 
 

ZAPISNIK 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, ki je bila v četrtek, 17. 

novembra 2016, ob 16. uri, v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Prisotni člani občinskega sveta: 
Bruno Colavini, Radivoj Černe, Bruno Koncut, Simeon Kodelja, Miha Čargo, Jože Valentinčič 
(Lig), Mira Bandelj, Vladimir Kolmančič, France Pirih, Risto Djurić, Tina Gerbec, Jože 
Valentinčič (Deskle), Marko Bucik, Klelija Dolenc in Hasib Brdar 
 
Odsotni člani občinskega sveta: Andraž Gregorčič in Andreja Melink 
 
Ostali prisotni: 
Andrej Maffi, župan, Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave in Metoda Humar, občinska 
uprava, Ljudmila Čibej Boltar, predsednica Nadzornega odbora Občine Kanal ob Soči (k 3. 
točki dnevnega reda)  
 
Novinarji: / 
 
Sejo je sklical, zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodil pa podžupan 
Marko Bucik. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnikov občinskega sveta. Predsedujoči je ugotovil, da je občinski svet 
sklepčen. 
 
Potrditev zapisnika 13. redne seje občinskega sveta. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 

 
Za zapisnik 13. redne seje je glasovalo 14 svetnikov. S 13 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 
 
 
Župan je predlagal naslednji dnevni red: 

1. Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana in občinske uprave. 

2. Informacija o nameravanih posegih podjetja Salonit Anhovo v posodobitev 

proizvodnje (sklepi MOP, ARSO). 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

3. Razprava in sklepanje o Proračunu Občine Kanal ob Soči za leto 2017 in o Proračunu 

Občine Kanal ob Soči za leto 2018 – predlog. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi)  

4. Razprava in sklepanje o vrednosti točke NUSZ za leto 2017. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 
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5. Razprava in sklepanje o Odloku o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske 

javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Kanal ob Soči - 

predlog II. branje. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

6. Razprava in sklepanje o porabi presežka prihodkov nad odhodki javnega zavoda 

Ljudska univerza Nova Gorica. 

Poročevalec (gradivo v prilogi) 

7. Informacija o evidencah premoženja v lasti občine in stroškov po objektih, ki jih krije 

občinski proračun. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 13 svetnikov. Z 12 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
Potrdi se predlagani dnevni red. 
 
 
K 1. točki dnevnega reda. 
Vprašanja, predlogi, pobude svetnikov in odgovori župana in občinske uprave. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Bruno Koncut, Jože Valentinčič 
(Deskle), Bruno Colavini, Radivoj Černe, Klelija Dolenc, Mira Bandelj, Risto Djurić, 
Miha Čargo in Marko Bucik. 
 

Bruna Koncuta je zanimalo, kaj je s centrom za zbiranje odpadkov v Anhovem. V proračunu 

je denar za to zagotovljen, zato želi, da se to izvede do konca tega leta. 

Župan je v zvezi s tem povedal, da se ureja lastništvo. 

Bruno Colavini je že na prejšnji seji postavil vprašanje v zvezi z vodovodom. Vprašal je, 

kdaj se bo krpalo cesto proti Kačji Dragi, saj so deli ceste, ki naj bi se jih saniralo označeni že 

od poletja. Zanimalo ga je, kaj je s praznim stanovanjem v stavbi šole v Kalu nad Kanalom. 

Krajani bi si želeli, da bi se stanovanje naselilo. 

Župan je povedal, da se bo naredilo popise, na podlagi katerih se bo pripravilo razpis. 

Radivoj Černe je imel vprašanje glede javnih luči od Terre v Anhovem do ceste proti mostu 

v Rodežu. Luči so postavljene ampak izklopljene. Glede na to, da je tam veliko sprehajalcev, 

bi bilo smiselno, da bi luči svetile. Zanimalo ga je ali se da to urediti. Glede novih parkirnih 

prostorov v Desklah je povedal, da bi bilo prav, da bi obiskovalci prireditev tam parkirali. Za 

to naj bi poskrbel redar. 

Jurij Murovec je podal odgovor glede javnih luči. Povedal je, da se luči napajajo iz podjetja 

Salonit Anhovo, ki je luči izklopilo. Izklopili so tudi celotno linijo do glavne ceste, ki jo je 

kasneje obnovila občina. Najti bo potrebno dogovor s podjetjem. 

Župan je povedal, da cesta ni od občine. S prevzemom ceste, bo občina prevzela tudi 

pločnik in javno razsvetljavo. To je stvar pogajanj s podjetjem Salonit Anhovo. V sklopu 

reševanja se bo urejalo tudi javno razsvetljavo. 

Jože Valentinčič (Deske) je vprašal, kaj je s cesto v Rodežu. Na krajevni skupnosti Deskle 

jih čudi, da država ni poslala na občino nobenega načrta, da bi vedeli, kaj se dogaja. Vprašal 

je tudi, kaj je s pločnikom v Globnem. Prav bi bilo, da bi se projekt predstavilo krajanom. 
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Povedal je, da so imeli krajani Ložic sestanek, na katerem so spraševali, kaj je s kanalizacijo 

v spodnjem delu Ložic. Kako se bo to uredilo? Zanimalo ga je, kaj je s "placom" v Desklah. 

Župan je povedal, da bo "plac" v Desklah urejalo podjetje Salonit Anhovo. Občina je 

pripravila osnovne idejne rešitve, ki so bile krajanom tudi predstavljene, sedaj mora podjetje 

Salonit Anhovo zadevo izvesti. 

Direktorica občinske uprave je glede rekonstrukcije ceste v Rodežu povedala, da je 

naročnik država, ki je naročila tudi projekte. Pobude za rekonstrukcijo ovinka so stare že 

vrsto let. Sredi poletja je bila občin seznanjena, da država hiti s projektiranjem, v Uradnem 

listu je bil že objavljen razpis za izbor izvajalca. Zadeve z zemljišči še niso urejene, prav tako 

niso rešeni še vsi detajli na terenu.  

Župan je povedal, da so imeli sestanek s krajani, nadzorom, projektanti in predstavniki 

direkcije, kjer so si vse ogledali. Stvari so reševali individualno pri vsakemu posamezniku, 

vsak je imel možnost povedati svoje mnenje. Prav je, da se ta del ceste, ki je nevaren, enkrat 

uredi. Glede pločnika v Globnem je povedal, da se bo dalo načrt na krajevno, da si ga bodo 

krajani lahko ogledali. 

Vinko Medvešček je povedal, da je bila kanalizacija v Ložicah izvedena za tisti del, za 

katerega je bilo pridobljeno gradbeno dovoljenje z izjemo ene spremembe, ker ni bilo 

služnosti čez eno njivo. Ta del je bil najprej vključen v projekt, kasneje pa to ni bilo izvedeno. 

Vse ostalo, kar je bilo zajeto v projekt je bilo izvedeno. Za ta del se je pridobilo tudi uporabno 

dovoljenje. Kaj točno je bilo zajeto v projekt ne ve, ker se je to delalo pred njegovim 

prihodom na občino. Znano mu je, da kanalizacija v tistem delu od križišča do športnega 

parka ter do potoka ne poteka. Očitno imajo obstoječe stavbe priklope na spodnjem delu. 

Sedaj, ko čistilna naprava obratuje, je potrebno ugotoviti, kaj bo s temi hišami. Glede na to, 

da glavni kanalizacijski vod poteka več ali manj nižje po terenu ima vsaka hiša možnost 

priklopa. Na kakšen način in po čigavem zemljišču mora vsak latnik vedeti sam. Izvedeno je 

bilo torej tisto, kar je bilo zajeto v gradbenem dovoljenju. 

Klelijo Dolenc je zanimalo, če je v Kanalu predvidena gradnja dodatnih parkirišč? Smiselno 

bi bilo piskati še kakšen prostor za parkirišča. Opozorila je na podirajočo hišo ob cesti v 

Globnem. Misli, da bi bilo prav, da se to uredi. 

Župan je povedal, da se bo v bodoče parkirišča v Kanalu urejalo še v Gorenji vasi nasproti 

železniške postaje. Povedal je, da potekajo tudi pogovori z župnijo Kanal, da bi se nekaj 

parkirišč uredilo še za marketom v Kanalu.  

Marino Velušček je povedal, da bi se za marketom izkoristilo tisto površino, kjer je sedaj 

kontejnersko mesto. To bi bilo možno s sanacijo brežine, kamor bi se postavilo kontejnerje. 

Klelija Dolenc je vprašala, če so za ureditev parkirišč postavljeni kakšni roki. Dobro bi bilo, 

da bi se na tržnici v Kanalu pri pošti naredilo stopnice.  

Župan je povedal, da roki niso predvideni. Zadeva finančno še ni ovrednotena in ni še v 

planu. Glede hiše v Globnem je povedal, da hiša stoji ob državni cesti, ki jo pregledujejo 

pregledniki in če je karkoli narobe ti opozorijo direkcijo, da se to uredi. 

Risto Djurić je poslušal Vinka, ko je govoril o kanalizaciji v Ložicah. Povedal je, da se 

podobno dogaja tudi drugje. Projektiralo se je kanalizacijo v Ložicah in se ne ve ali je spodnji 

del sprojektiran ali ne. Tega on ne razume. Zgradilo se je čistilno napravo v Desklah za 1700 

enot, na katero ni še priklopljena niti polovica občanov. Občina začne eno stvar, jo naredi in 

se potem ponovno vrača na ista gradbišča. Zanj je to zelo neresno. 

Mira Bandelj je vprašala ali so vsi v Ložicah že priključeni na kanalizacijo. Iz odgovora g. 

Medveščka je razumela da niso. Iz njegove interpretacije, da ne ve kako se bo to reševalo in 

da bi mogel vsak sam vedeti, kako bo preko tujih zemljišč to reševal, se ji zdi zelo neresno 

do občanov, kajti misli, da je koordinacija preko tujih zemljišč naloga občine in ne vsakega 
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posameznika. To je seveda njeno, lahko tudi napačno, mnenje. Povedala je, da načrti 

obstajajo, zato ne ve, zakaj jih občina nima. Če so jih na občini izgubili, jih bodo prinesli. 

Ložani so jo opozorili, naj spomni župana, da je bila njegova predvolilna obljuba, da v 

njegovem mandatu ne bo vodnih števcev, zato so sklepali, da bo župan s 1. 1. 2017, 

odstopil. Prav tako krajani Ložic vabijo strokovnjake za montažo vodnih števcev v občinskem 

svetu na ogled, zakaj so se tistim, ki so števce imeli, ti zaradi oporečnosti vode pokvarili. 

Občinsko upravo oziroma direktorico bi rada opozorila, da se na mostu v Desklah spet lušči 

premaz in so razpoke že lepo vidne. Prihaja zima zato bo škoda vedno večja. Zanimalo jo je 

ali je v načrtu označitev kolesarske poti od odcepa proti Anhovem do Gorenje vasi pri 

Kanalu. Kolesarji se na tej relaciji namreč zgubljajo. Nekateri občani so s strani finančne 

uprave prejeli položnice za nadomestilo za stavbno zemljišče, ki se nakazuje Občini Kanal ob 

Soči s tem, da jim je bila popolnoma enaka položnica poslana že v septembru. Zanimalo jo 

je, če je občina s tem seznanjena. 

Direktorica občinske uprave je povedala, da se bo občinska uprava pozanimala, kaj je s 

tem. Glede označitve kolesarske poti je povedala, da je kolesarska pot Solkan – Plave 

končana. V Plavah se priključi na obstoječo lokalno cesto. V Solkanu pa manjka še sam 

priključek. Označevanje se bo urejalo, ko bodo dobili smernice od direkcije. Kdaj bo to se ne 

ve. Občina je partner v skupnem prijavljenem projektu za sredstva sofinancirana iz strani EU 

v perspektivi 2017-2021, kjer bodo tudi skupaj z DRSI iskali rešitve urejanja označevanja.  

Marino Velušček je povedal, da so vprašali na direkcij, če se lahko označi kolesarsko pot 

mino Kanala in v Plavah. Odgovor je bil negativen, saj prometna signalizacija za kolesarje še 

ni urejena. Če pa bi se označevalo na lokalnih cestah, bi povzročali zmedo. 

Vinko Medvešček je povedal, da mora iti kanalizacijski priključek včasih tudi preko tujega 

zemljišča in se mora lastnik stavbe sam dogovoriti z lastnikom zemljišča za služnost. V 

Ložicah so tudi primeri, ko določeni lastniki hiš ne dobijo soglasja od svojih sosedov, za 

izvedbo kanalizacijskega priključka. Tega občina ne bo pridobivala, ker si je priključek dolžan 

urediti vsak sam. In ni res, da se ne ve, kako se bo to reševalo. Potrebno je samo sprejeti 

odločitev, kako, na kakšen način. Glede načrtov je povedal, da se je naredilo tisti del, za 

katerega je bilo pridobljeno gradbeno dovoljenje. Če pa obstaja še kakšen načrt, ki v 

gradbenem ni bil zajet, naj ga prinesejo, da se ga pregleda. Glede števcev je povedal, da se 

ve že vrsto let, da je potrebno priključke oštevčiti. Če je voda slaba, se izvajajo vsi potrebni 

ukrepi. Glede pokvarjenih števcev je povedal, da je njegova telefonska številka javno 

objavljena, vsak ga lahko pokliče, da se bo stvar uredilo. V Ložicah števci so, vendar se jih ni 

odčitavalo, tako da on ne ve, kako ljudje vedo, da so ti pokvarjeni. Vsak pa ima možnost od 

upravljavca zahtevati preverjanje delovanja. 

Marko Bucik je povedal, da nikjer ni zapisano, da števci morajo biti. Če jih ni, po uredbi 

države plačuješ 36 m³. Kolikor je on seznanjen, mora občina menjati števce vsakih pet let. 

Prebral je dopis, ki so ga poslali člani društva upokojencev Kanal v zvezi s prostovoljstvom. 

Prav bi bilo, če bi svetniki prijavili udeležbo na prireditvi. Zbrana sredstva bodo namenjena za 

sklad UNICEF. Zahvalil se je vsem, ki so pripomogli, da se je vse to v občini naredilo. 

Župan je povedal, da občina ni nikoli nobenega silila, da mora vgraditi števce. Ljudje si 

morajo sami želeti, da bi jih imeli.  

Miho Čarga je zanimalo, če je možno osvetliti stopnice v kulturni dvorani v Desklah. Pri 

pokopališču v Desklah je, predvsem pred prvim novembrom, povsod "granilija". Zanimalo ga 

je ali se lahko postavi kontejner, kamor bi ljudje lahko to odlagali. 

Vinko Medvešček je povedal, da je vsak uporabnik sam dolžan poskrbeti za to. Ti odpadki 

pa spadajo v kontejner z gradbenim materialom, ki je v Bodrežu. 

Jože Valentinčič (Deskle) je vprašal, kdaj bo most v Desklah končan.  
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Direktorica občinske uprave je povedala, da je bilo predvideno, da bi se gradilo od januarja 

do decembra 2016. Ker se je začetek del zamaknil za štiri mesece, naj bi se rok dokončanja 

premaknil na mesec april 2017. 

 

 

K 2. točki dnevnega reda. 
Informacija o nameravanih posegih podjetja Salonit Anhovo v posodobitev 

proizvodnje (sklepi MOP, ARSO). 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve v imenu Odbora za gospodarstvo, prostorsko 

planiranje in varstvo okolja je podala predsednica Tina Gerbec. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Risto Djurić, Hasib Brdar, Mira Bandelj, 

Tina Gerbec in Bruno Koncut. 

 

 
K 3. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Proračunu Občine Kanal ob Soči za leto 2017 in o Proračunu 

Občine Kanal ob Soči za leto 2018 – predlog. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve so podali Ljudmila Čibej Boltar, predsednica 

Nadzornega odbora Občine Kanal ob Soči, Tina Gerbec, predsednica Odbora za 

gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja ter Radivoj Černe, predsednik Odbora 

za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so razpravljali Risto Djurić, Hasib Brdar, Miha Čargo, 

Bruno Colavini, Marko Bucik, Bruno Koncut in Jože Valentinčič (Lig). 

 

Risto Djurić: Občinski svet je prerasel rivalstvo med Kanalom in Desklami in se že dolgo 

strinja s tem, da se določeno investicijo začne in konča, pa ne glede ali gre za investicijo v 

cesto ali vodo. V tem proračunu se kaže, da povsod začenjamo in potem se zadeve 

prenašajo.  

V NRP je za namakalni sistem Gorenje Polje v letu 2017 41.000 EUR, v 2018 pa transfer iz 

državnega proračuna v višini 188.000 EUR. Kako vemo, da jih bomo dobili, ali bomo uspeli 

na razpisu? Ta investicija je nerealna. 

Ureditev pešhodnika Globno v letu 2017 54.700 EUR in kanalizacija 62.000 EUR,  in v 2018 

spet pešhodnik in kanalizacija. Ali gre investicija po isti trasi ali sta to dva projekta? Če sta 

dva ločena projekta, naj se najprej konča enega in potem drugega. Investicija je nerealna. 

Vodovod Kal-Levpa vsako leto nekaj sredstev vse do leta 2021. Kaj naredimo za 137.000 

EUR? Poleg tega je na istem območju še vodovod Vrhavč, Okroglo in Cvetrež. To je 

nerealna zadeva in je napisano nekaj, samo da je napisano. 

Za rekonstrukcijo vodarne Močila tudi predviden transfer iz državnega proračuna. Recimo, da 

bodo razpisi za vodo. 

Na svetu zavoda Zdravstvenega doma Nova Gorica, katerega član je na novo, ni bilo govora 

o investiciji v prizidek in parkirišča ob zdravstvenem domu Deskle. Znesek od najemnin naj bi 

se sicer vrnil v občino Kanal ob Soči. Glede na to, da Zdravstveni dom planira večjo 

investicijo v Novi Gorici, je investicija v Desklah nerealna. Očitno je tudi, da dogovora med 

občino in zdravstvenim domom ni.  

Trg Kontrada – obljubljeno je bilo, da bo investicija dokončana v letu 2017, pa se bo končala 

šele v letu 2018.  
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Tehnološka voda Kanalski Vrh v letu 2019. Sredstva SENG so se za tehnološko vodo že 

porabila, zdaj se planira ponovno izvedba tehnološke vode.  

Strinjali smo se s prioriteto v vodo, zato da se začne in konča.  

Avtobusna postaja Ajba je prioriteta KS Kanal že tretje leto. Prioritete nekaterih KS gredo v 

proračun, nekaterih pa ne.  

Miha Čargo: Po pošti je vložil dva amandamja na proračun: 

1. Prostor mladinskega kluba Deskle -  streha pušča, vložilo se je že 42.000 EUR. 

Planiranih je bilo že 30.000 EUR po vloženem amandamju za dokumentacijo, pa se ni 

nič naredilo. Predlaga 20.000 EUR za ureditev odkapne strehe, da ne bo zamakalo. Z 

davkoplačevalskim denarjem se ne dela racionalno.  

2. Hiša na Kanalskem Vrhu – krajani Kanalskega Vrha so bili že leta 2015 zavedeni. 

Čakajo, da bodo dobili obljubljeno stavbo, ki je v lasti krajevne skupnosti ali občine. 

Predlaga, da se vrne 6.000 EUR od SENG in da se pošlje statika na ogled.  

Bruno Colavini: V posebnem delu vidi, da se vodovod Okroglo prenaša v leto 2018. 

Predlaga, da se vodovod Cvetrež vključi na vodovod Kal-Levpa. V NRP je potrebno uskladiti 

številke za vodovod Kal-Levpa.  

Hasib Brdar: Vedno se je strinjal, da se prioritetno izvajajo investicije, ki imajo dovoljenja. 

Za pešhodnik in kanalizacijo Globno bi občina lahko preverila prijavo za pridobitev sredstev 

iz varnih poti.  

Denarja ni. Lahko bi predlagal še dodatne investicije, vendar je prioriteta voda, zato naj se to 

enkrat reši. 

O postajališču Ajba in Kontradi se govori že osem let. Naj se končno najde rešitev za to in 

uredi. 

Marko Bucik: Sprašuje se, kaj je prioriteta KS Kanal? Prioriteta po planu KS je voda v 

Krstenicah in ne postajališče Ajba.  

Pri pregledu stroškov KS Kanal, ki so v proračunu, ugotavlja, da se daje za delovanje in 

sejnine 16.000 EUR, za vzdrževanje prostorov pa 14.000 EUR. Prostor KS je urejen, urejalo 

se ga je prostovoljno. On je bil prvi, ki je predlagal, da se krajevnim skupnostim dodeli 

sredstva za investicije in tudi zahteval, da se vodi natančna poraba teh sredstev. Na odboru 

za gospodarstvo je predlagal, da v kolikor bodo ostanki sredstev se dodeli dodatna sredstva 

tistim KS, ki jih bodo rabila, ne pa da ostajajo na računu KS. 

Krajevna skupnost Kanal, naj se odloči, kaj je njena prioriteta.  

Pri občinski upravi se je pozanimal, kako napreduje projekt v Kontrado in dobil odgovor, da 

naj bi bilo gradbeno dovoljenje v kratkem izdano.  

Pri vodovodih ne bi smelo biti težav. Glede na to, da so se sredstva razpršila na več investicij 

meni, da je to lahko tudi dobro, ker če imaš investicijo začeto, jo boš tudi končal, če pa je niti 

ne začneš, je nikoli ne boš dokončal. 

Za postajališče Ajba prosi župana, da obrazloži, kako je z lastništvom parcel.  

Bruno Koncut: Vsi bi nekaj radi in govorimo, kaj še manjka. Povedati pa moramo, da imamo 

visoke standarde v šolstvu, zdravstvu, sociali in na teh postavkah se v proračunu sredstva 

niso zniževala. Nižajo pa se na investicijah. Življenje bo moral teči naprej tudi brez nekaterih 

investicij. V Plavah se je veliko naredilo. Če je potrebno narediti vodo v hribih, naj se to 

naredi. Kanalizacija pa ne skrbi nobenega.   

Jože Valentinčič (Lig): Sredstva za male krajevne skupnosti se je prvič delilo lani v višini 

3.000 EUR, medtem ko sta KS Anhovo in KS Kanal že prej dobivali po 10.000 EUR. Če se 

sredstva znižujejo na 50 %, naj se da ta sredstva tistim, ki jih potrebujejo, ne pa da sredstva 

ostajajo na računu.  
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Sredstva za društva se znižujejo za 10 %. V občini je 80 društev. Ugotoviti je potrebno, kaj ta 

društva delajo. Tistim društvom, ki imajo kaj pokazati, naj se sredstva pustijo, ostalim, ki pa 

ne vejo, kaj je njihov namen, naj se pobere vse.    

Hasib Brdar: Predlaga nadzornemu odboru revizijo nad porabo sredstev društev.  

 
Glasovalo je 15 svetnikov. Z 9 glasovi ZA in 6 PROTI so sprejeli naslednji  

 
SKLEP 

 
1. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Proračun Občine Kanal ob Soči za leto 2017 in 
Proračun Občine Kanal ob Soči za leto 2018 vključno s pripadajočimi prilogami v prvi 
obravnavi. 
 

2. 
Sklep prične veljati takoj. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o vrednosti točke NUSZ za leto 2017. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podala Tina Gerbec, predsednica Odbora 

za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Glasovalo je 14 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
o določitvi vrednosti točke  

za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2017 
 

1. člen 
 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2017 znaša 
0,0367 EUR. 
 

2. člen 
 
Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se 
uporablja od 01.01.2017 dalje. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Odloku o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske 

javne službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Kanal ob Soči - 

predlog II. branje. 

Poročevalec župan Andrej Maffi.  

 

Pri tej točki se ni razpravljalo, saj nihče ni vložil amandmaja. 

 

Glasovalo je 15 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
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SKLEP 

 

Sprejme se Odlok o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Kanal ob Soči v drugi obravnavi. 
 
 
K .6. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o porabi presežka prihodkov nad odhodki javnega zavoda 

Ljudska univerza Nova Gorica. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Radivoj Černe, predsednik Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Risto Djurić. 

 
Glasovalo je 15 svetnikov. S 13 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 

1. 

 

Javni zavod Ljudska univerza Nova Gorica, presežek prihodkov nad odhodki iz preteklih let v 

višini 155.020,64 EUR razporedi na naslednji način: 

 v letu 2017 v višini 21.345,64 EUR za investicijsko vzdrževanje, stroške dela in materialne 
stroške,  

 v letu 2018 v višini 21.335,00 EUR za investicijsko vzdrževanje, stroške dela in materialne 
stroške,  

 v letu 2019 v višini 21.335,00 EUR za investicijsko vzdrževanje, stroške dela in materialne 
stroške,  

 v letu 2020 v višini 21.335,00 EUR za investicijsko vzdrževanje, stroške dela in materialne 
stroške,  

 v letu 2021 v višini 21.335,00 EUR za investicijsko vzdrževanje, stroške dela in materialne 
stroške,  

 v letu 2022 v višini 21.335,00 EUR za investicijsko vzdrževanje, stroške dela in materialne 
stroške,  

 sredstva v višini 27.000,00 EUR ostajajo nerazporejena,  
kot izhaja iz Plana porabe presežka prihodkov nad odhodki z dne 14.10.2016, ki je priloga 

tega sklepa.  

 

2. 

 

Občina Kanal ob Soči soglaša s porabo presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda 

Ljudska univerza Nova Gorica tudi za plače kot izhaja iz Plana porabe presežka prihodkov 

nad odhodki za leta 2017 – 2022 z dne 14.10.2016, ki je priloga tega sklepa. 

 
3. 
 

Ta sklep začne veljati takoj. 
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K .7. točki dnevnega reda. 
Informacija o evidencah premoženja v lasti občine in stroškov po objektih, ki jih krije 

občinski proračun. 

Poročevalec župan Andrej Maffi.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so razpravljali Risto Djurić, Hasib Brdar, Marko Bucik 
in Mira Bandelj. 
 
Glasovalo je17 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 

1. člen 
 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil z evidenco objektov v lasti Občine Kanal 
ob Soči na dan 31. 10. 2016 ter stroških po objektih, ki jih krije občinski proračun. 
 

2. člen 
 
Ta sklep velja takoj. 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19. uri. 
 
 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoči 
Valentina Velišček       Marko Bucik 
 
 
  
 
 
Priloge: 

- lista prisotnosti 
- Zapisniki Odbora za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja, Odbora za 

negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti in Nadzornega odbora. 
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PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 
 
Na 14. redni seji, dne 17. 11. 2016, so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
Sklep 1: 
Potrdi se zapisnik 13. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 

- na seji 
Sklep 2: 
Potrdi se predlagani dnevni red. 

- na seji 
Sklep 3: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Rebalans II proračuna Občine Kanal ob  Soči 
za leto 2016 vključno s pripadajočimi prilogami. 

-  na seji 
Sklep 4: 
Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 
leto 2017. 
 

- Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije in se uporablja od 01.01.2017 dalje. 

 
Sklep 5: 
Sprejme se Odlok o načinu izvajanja obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranja 
določenih vrst komunalnih odpadkov v Občini Kanal ob Soči v drugi obravnavi. 

- na seji 

Sklep 6: 
Sklep - Javni zavod Ljudska univerza Nova Gorica, presežek prihodkov nad odhodki iz 
preteklih let. 

- na seji 
Sklep 7: 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil z evidenco objektov v lasti Občine Kanal 
ob Soči na dan 31. 10. 2016 ter stroških po objektih, ki jih krije občinski proračun. 

- na seji 
 


